

重要说明

- 1.图标尺寸与实际尺寸可能会存在误差，所有尺寸均以实物尺寸为准；若使用过期或者作废的图纸，本公司不承担任何法律责任。
- 2.本公司保留修改或取消产品的权利，恕不另行通知。
- 3.由于印刷的原因，实物的颜色与照片图片可能存在差异，一切颜色以本公司实物颜色为准。
- 4.本画册版权所有，未经授权，不得转载，违者必究。

Important Explanation

- 1.Icon size and physical size of the error may exist, all the dimensions to physical dimensions shall prevail. The use of expired or obsolete drawings, the company does not bear any legal responsibility.
- 2.We reserve the right modify to cancel the icon products without prior notice.
- 3.Due to printing reasons, the color of physical products as shown in pictures will vary, all colors subject to the physical products.
- 4.This album copyright, as approved, shall not be reproduced, rights reserved.

安徽远腾国际贸易有限公司  
ANHUI RENTON INTERNATIONAL TRADE CO.,LTD.

桐城市天柏塑业有限公司  
TONGCHENG TIANBAI PLASTIC CO.,LTD.

地址：安徽省桐城市新渡工业园

电话：86-551-62939578 86-551-62939378

邮箱：info@chnpack.com 传真：86-551-62939378\*613

网址：www.chnpack.com www.86556.cn

ADD: Industrial Park of Xindu, Tongcheng City, 231470, Anhui Province, China.

Tel: 86-551-62939578 86-551-62939378

Email: info@chnpack.com Fax: +86-551-62939378\*613

Website: www.chnpack.com www.86556.cn



ANHUI RENTON INTERNATIONAL TRADE CO.,LTD.  
安徽远腾国际贸易有限公司

TONGCHENG TIANBAI PLASTIC CO.,LTD.  
桐城市天柏塑业有限公司



专业生产PE塑料薄膜制品、PP无纺布袋膜及包装制品、一次性清洁用品等。

Specializing in the production of plastic film  
pp non woven & pp woven packing products and disposable cleaning supplies, etc.



安徽远腾国际贸易有限公司与桐城市天柏塑业有限公司是由同一法人创建的两家关联公司，位于“中国中部软包装基地”——安徽省桐城市新渡镇双新开发区。公司成立于2004年6月，并于2006年4月取得进出口经营权，始终本着“诚信、质量、服务、创新”的理念，努力打造全新的企业文化氛围，以软包装基地为依托，凭着更为先进的设备，一流的技术，规范化的管理，更为专业化的团队操作，逐步赢得了客户的厚爱。

公司现获得ISO9001等多项国际认证，是“安徽省进出口商会”、“桐城国际商会”的会员单位，多次被政府及工商部门评为“守合同，重信用”单位。

公司现拥有多个自主品牌，客户遍布全球50多个国家和地区。我们为客户提供包装一体化解决方案（创意设计、定稿出样、后期制作、包装运输、进出口等）。公司集吹塑、注塑、吸塑、编织、印刷、制袋于一体，努力实现产品的多元化，主要有塑料薄膜包装袋及系列清洁用品、复合袋、编织袋、无纺布制品、异型袋、环保袋及制品、热缩包装、不干胶标签等系列产品。

我们将以国际市场为导向，致力于塑料新产品、新技术的创新研究、开发与引进，注重“以人为本”的企业文化建设，积极开拓国际市场，不断提升企业品位，努力成为有可持续发展能力、以绿色环保包装为主业的多元化现代化企业。

**公司愿景：**以价值为取向，打造一流包装企业。

**公司使命：**我们将以国际市场为导向，致力于塑料新产品、新技术的创新研究、开发与引进，注重“以人为本”的企业文化建设，积极开拓国际市场，不断提升企业品位，努力成为有可持续发展能力、以绿色环保包装为主业的多元化现代化企业。



自有工厂、实景拍摄、诚邀您的莅临！  
Own factories, real locations, invite you to visit!

## Company profile >>>

Anhui Renton International Trade Co., Ltd. and Tongcheng Tianbai Plastic Co., Ltd. are two affiliated companies created by one legal person. Founded in June 2004. Located in Shuangxin development district(which is called the "Central China Soft Package Base"), Tongcheng city, Anhui Province.

Integrating blow molding, injection molding, blister molding, weaving, printing with bag making. We strive to realize the diversification of products with plastic bags, cleaning disposable products, composite bags, pp woven bags, non-woven bags, special-shaped bags, eco-friendly bags, shrink film, self-adhesive labels as our main products so as to provide our customers one-stop services including creative design, pre-production samples, mass production, packaging, transportation, import and export.

### Company Vision

Value oriented, building first-class packaging enterprise.

### Company Mission

Guided with international market, we are committed to research and development of new plastic products and acquisition of new technology, focusing on "people foremost" enterprise culture construction, actively exploring international market, improving enterprise quality, and striving to become a sustainable development multi-products modern enterprise with green packaging bags as our core competence.

### Brands of our Tianbai & Renton



### Certificates of our Tianbai & Renton







塑料购物袋 / Plastic Shopping Bags

TB-101

背心袋  
T shirt bag



TB-102

冲孔袋  
Die cut handle bag



TB-103

软把袋  
Soft loop handle bag



TB-104

硬把袋  
Rigid handle bag



TB-105

手工抽绳购物袋  
Drawstring shopping bag



TB-106

快递袋  
Courier bag



常规包装袋 / Conventional Packing Bags

TB-107

超市连卷袋  
Roll bag



TB-108

小平口袋  
Flat bag



TB-109

纸箱内衬袋  
Carton inner liner



垃圾袋 / Garbage Bags



**TB-110**  
连卷垃圾袋  
Garbage bag in roll



**TB-111**  
背心垃圾袋  
T shirt garbage bag



**TB-112**  
塑料抽绳垃圾袋  
Drawstring garbage bag



**TB-113**  
波浪口垃圾袋  
Wave top garbage bag



**TB-114**  
宠物垃圾袋  
Pet waste bag



**TB-115**  
尿片袋  
Diaper bag



医疗用品袋 / Medical Supplies Bags



**TB-116**  
背心式  
T shirt type



**TB-117**  
平口医疗垃圾袋 + 高温灭菌  
Flat type (autoclave)



**TB-118**  
抽绳  
Drawstring type



**TB-119**  
连卷  
Roll type



**TB-120**  
样品袋  
Zip lock type



**TB-121**  
贴胶医疗垃圾袋  
Self adhesive type





密封包装袋 / Self-Sealing Bags

TB-122

自封袋  
Zip lock bag



TB-123

拉链袋  
Zipper bag



TB-124

贴胶袋  
Self adhesive bag



异形袋 / Special-Shaped Bags

TB-125

三角袋  
Triangle bag



TB-126

圆底袋  
Round bottom bag



TB-127

一体式圆桶内衬  
Pail liner



TB-128

果蔬包装袋  
Vegetables & Fruit packing bag



TB-129

方底袋  
Square bottom bag



TB-130

防震袋  
Shock-proof bag



复合袋 / Compound Bags



TB-131

真空包装袋  
Vacuum packing bag



TB-132

自立袋  
Stand-up bag



TB-133

屏蔽袋  
Shielding bag



TB-134

牛皮纸袋  
Kraft paper bag



TB-135

茶叶袋  
Tea bag



TB-136

铝箔袋  
Aluminum foil bag

